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Protokół Nr 28/25 

z posiedzenia Zarządu Powiatu Golubsko-Dobrzyńskiego  

z dnia 10 stycznia 2025 r. 

 

 

Ad. 1. 

 W gabinecie Starosty Golubsko-Dobrzyńskiego, 28. posiedzenie Zarządu Powiatu Golubsko-

Dobrzyńskiego otworzył Przewodniczący Zarządu Powiatu Golubsko-Dobrzyńskiego Pan Jacek 

Foksiński.  

 

Ad. 2.  

 Na podstawie listy obecności Przewodniczący Zarządu Powiatu twierdził, że podczas                        

28. Posiedzenia wszyscy członkowie byli obecni.  

 

Ad. 3.  

 W przedmiotowym punkcie Przewodniczący Zarządu zawnioskował, by do porządku obrad 

wprowadzić następujące punkty: 

4.4. Uchwała Rady Powiatu Golubsko-Dobrzyńskiego w sprawie przyjęcia sprawozdania 

Starosty Golubsko-Dobrzyńskiego z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku Powiatu 

Golubsko-Dobrzyńskiego za 2024 rok; 

4.5. Uchwała Rady Powiatu Golubsko-Dobrzyńskiego w sprawie przekazania petycji dotyczącej 

budowy chodnika przy drodze powiatowej nr 2114C oraz zagospodarowania działki przy drodze 

powiatowej nr 2115C, wraz ze stanowiskiem Komisji skarg, wniosków i petycji Rady Powiatu 

Golubsko-Dobrzyńskiego;  

6.8. Pani Monika Ciechanowska – Kierownik Wydziału Edukacji, Kultury i Sportu – prośba 

o akceptację treści ogłoszenia dotyczącego możliwości składania wniosków o nagrody sportowe 

w 2025 roku; 

6.9. Wydawnictwo Quixi Media – oferta wydawnicza; 

6.10. ZIMMERMAN FILIPIAK Restrukturyzacja S.A. – plan restrukturyzacyjny Szpitala 

Powiatowego. 

 

 Wszyscy członkowie Zarządu Powiatu wyrazili zgodę na dodanie ww. punktów do porządku 

obrad.  

 

Porządek obrad po zmianach przedstawiał się następująco:  

1. Otwarcie 28. Posiedzenia Zarządu Powiatu Golubsko-Dobrzyńskiego.  

2. Stwierdzenie quorum.  

3. Wnioski w sprawie zmian porządku obrad.  

4. Uchwały Rady Powiatu Golubsko-Dobrzyńskiego:  

4.1. w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej własność Powiatu 

Golubsko-Dobrzyńskiego;  

4.2. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Golubsko-

Dobrzyńskiego na lata 2025-2039;  

4.3. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Golubsko-Dobrzyńskiego na 2025 rok; 

4.4. w sprawie przyjęcia sprawozdania Starosty Golubsko-Dobrzyńskiego z działalności 

Komisji Bezpieczeństwa i Porządku Powiatu Golubsko-Dobrzyńskiego za 2024 rok; 



2 
 

4.5. w sprawie przekazania petycji dotyczącej budowy chodnika przy drodze powiatowej                    

nr 2114C oraz zagospodarowania działki przy drodze powiatowej nr 2115C, wraz                             

ze stanowiskiem Komisji skarg, wniosków i petycji Rady Powiatu Golubsko-

Dobrzyńskiego. 

5. Uchwała Zarządu Powiatu Golubsko-Dobrzyńskiego: 

5.1. w sprawie upoważnienia Dyrektora Domu Pomocy Społecznej w Golubiu-Dobrzyniu                  

do składania oświadczeń woli związanych z zawarciem i realizacją umowy na dostawę 

opału w roku 2025. 

6. Sprawy różne: 

6.1. Pani Katarzyna Brzycka – Kierownik Referatu Techniczno-Inwestycyjnego                          

i Gospodarki Gruntami Urzędu Miejskiego w Kowalewie Pomorskim – wniosek                       

o uzgodnienie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenów w obrębie 

Sierakowo i Srebrniki, gmina Kowalewo Pomorskie; 

6.2. Pan Andrzej Płonka – Prezes Zarządu Związku Powiatów Polskich – pismo Ambasady 

Ukrainy w Rzeczypospolitej Polskiej dotyczące prośby o wsparcie w organizacji 

wypoczynku dla ukraińskich dzieci na terenie Rzeczypospolitej Polskiej;  

6.3. Pani Emilia Piotrowska – Zastępca Kierownika Wydziału Geodezji, Kartografii                            

i Gospodarki Nieruchomościami – informacja dotycząca składania ewentualnych 

wniosków do planu ogólnego Gminy Golub-Dobrzyń, w celu zmiany dotychczasowego 

przeznaczenia nieruchomości, stanowiących własność Powiatu Golubsko-Dobrzyńskiego;  

6.4.  Pani Teresa Strzelewicz – prośba o możliwość wykupienia lokalu mieszkalnego nr 17, 

położonego przy ul. Dr J. G. Koppa 1C;  

6.5. Pani Katarzyna Rejmanowska – Dyrektor Powiatowej Placówki Opiekuńczo-

Wychowawczej Typu Specjalistyczno-Terapeutycznego w Golubiu-Dobrzyniu – prośba 

o wyrażenie zgody na podwyższenie wynagrodzeń dla pracowników zatrudnionych                         

na umowę zlecenie w PPOWTS-T w Golubiu-Dobrzyniu;  

6.6. Minister Rodziny, Pracy i Polityki Społecznej – zawiadomienie o ustaleniu kwoty 

środków Funduszu Pracy na dofinansowanie w 2025 roku kosztów wynagrodzeń 

zasadniczych oraz składek na ubezpieczenia społeczne od wypłacanego dofinansowania               

do wynagrodzeń zasadniczych pracowników Powiatowych Urzędów Pracy;  

6.7. Pani Iwona Kamper – Dyrektor Zespołu Szkół w Kowalewie Pomorskim – wniosek               

o podjęcie działań zmierzających do otwarcia oddziału przygotowania wojskowego                      

w Technikum im. Lecha Wałęsy w Kowalewie Pomorskim;  

6.8. Pani Monika Ciechanowska – Kierownik Wydziału Edukacji, Kultury i Sportu – 

prośba o akceptację treści ogłoszenia dotyczącego możliwości składania wniosków                         

o nagrody sportowe w 2025 roku; 

6.9. Wydawnictwo Quixi Media – oferta wydawnicza; 

6.10. ZIMMERMAN FILIPIAK Restrukturyzacja S.A. – plan restrukturyzacyjny 

Szpitala Powiatowego. 

7. Wolne Wnioski.  

8. Zakończenie posiedzenia.  

 

Porządek obrad został przyjęty.  
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Ad. 4.1.  

 Zarząd Powiatu nie wniósł uwag do projektu uchwały Rady Powiatu Golubsko-Dobrzyńskiego 

w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej własność Powiatu Golubsko-

Dobrzyńskiego.  

 

 Przewodniczący Zarządu przekazał, że uchwała ta dotyczy lokalu mieszkalnego, który jest 

własnością Powiatu Golubsko-Dobrzyńskiego, znajdującego się przy ul. PTTK 5. Celem jest sprzedanie 

tego lokalu w trybie przetargu. Jest wolny, niezamieszkały, a jego powierzchnia użytkowa stanowi    

50,29 m2.    

 Dodatkowo, Sekretarz Powiatu po konsultacji z Zastępcą Kierownika Wydziału Geodezji, 

Kartografii i Gospodarki Nieruchomościami przekazała, że zgodnie z wyceną z dnia 27 grudnia 2024 

roku, lokal został wyceniony na 125.000,00 zł.  

 

Ad. 4.2. 

 Zarząd Powiatu nie wniósł uwag do projektu uchwały Rady Powiatu Golubsko-Dobrzyńskiego 

w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Golubsko-Dobrzyńskiego na lata 

2025-2039. 

 

 W punkcie tym głos zabrał Skarbnik Powiatu, który przedstawił, że prognoza ta jest opracowana 

na lata 2025-2039. W związku z wprowadzeniem nowej prognozy, uchyleniu zostaje poddana obecna 

wersja uchwały. Kwoty ujęte w Wieloletniej Prognozie Finansowej są zgodne z uchwałą budżetową. 

Opinia, która została wystawiona, jest pozytywna z zastrzeżeniami. Zastrzeżenie dotyczyło 

niezachowanej relacji z art. 243. Pan Zbigniew Szyjkowski poinformował, że jest to prawnie 

dopuszczalne, ponieważ nie zostało przekroczone 100% dochodów bieżących w zadłużeniu. Istnieje 

prawdopodobieństwo, że po rozliczeniu wolnych środków i ich wprowadzeniu, wskaźniki te będą 

poprawne.  

 Ponadto pojawiły się uwagi Regionalnej Izby Obrachunkowej odnośnie małych proporcji                  

na kolejne lata w celu spłaty długu. Natomiast są to tylko projektowane kwoty, które z biegiem                         

lat sukcesywnie powinny się zmieniać. 

 Pan Jacek Foksiński podkreślił, że obecna sytuacja będzie wymagała „zaciśnięcia pasa”.   

 W projekcie tym także została ujęta pożyczka w kwocie 3.700.000,00 zł z Krajowego Planu 

Odbudowy, która jest przeznaczona na spłatę wcześniejszych zobowiązań.  

 

 Przewodniczący Zarządu dodał, że ww. pożyczka jest bardzo dobrą opcją, ponieważ daje                     

to możliwość zaoszczędzenia w skali roku ok. 80.000,00 zł na kosztach obsługi, co w skali 5 lat daje 

kwotę 400.000,00 zł. 

 

Ad. 4.3.  

 Zarząd Powiatu nie wniósł uwag do projektu uchwały Rady Powiatu Golubsko-Dobrzyńskiego 

w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Golubsko-Dobrzyńskiego na 2025 rok. 

 

 Ponownie w punkcie tym głos zabrał Pan Zbigniew Szyjkowski, który objaśnił, że zarówno 

projekt uchwały budżetowej, jak i Wieloletniej Prognozy Finansowej jest z aktualizacją                                        

po autopoprawce. Spowodowane jest to wprowadzeniem dochodów bieżących na kwotę ponad 

81.000,00 zł. Są to środki z programu „Aktywny Samorząd” z przeznaczeniem na Powiatowe Centrum 

Pomocy Rodzinie w Golubiu-Dobrzyniu. Z związku z tym, zmiany te widoczne są także po stronie 
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wydatków bieżących. Ponadto, wprowadzone zostały także zmiany wynikające z inicjatywy Kolegianta 

Regionalnej Izby Obrachunkowej.  

 Zmiany te nie powodują różnicy. Poziom deficytu pozostaje na poziomie 7.109.508,98 zł.                  

Na chwilę obecną planowane jest finansowanie na kwotę 5.581.000,00 zł kredytami, natomiast 

1.528.000,00 zł wolnymi środkami. Skarbnik wskazał, że przewidywane są oszczędności pozostałe                   

z inwestycji, które będzie można wdrożyć. Ponadto, z Polskiego Ładu Powiat otrzyma 2.500.000,00 zł, 

które będzie można włączyć do wydatkowania wydatków inwestycyjnych, co pozwoli na możliwe               

niezaciąganie dodatkowych zobowiązań w 2025 roku.  

 

Ad. 4.4. 

 Zarząd Powiatu nie wniósł uwag do projektu uchwały Rady Powiatu Golubsko-Dobrzyńskiego 

w sprawie przyjęcia sprawozdania Starosty Golubsko-Dobrzyńskiego z działalności Komisji 

Bezpieczeństw i Porządku Powiatu Golubsko-Dobrzyńskiego za 2024 rok. 

 

 Przewodniczący Zarządu wytłumaczył, że jest to Komisja, której funkcjonowanie wynika                     

z przepisów ustawy o samorządzie powiatowym. Komisja ta przedkłada sprawozdanie ze swojej 

działalności. Pan Jacek Foksiński wspomniał, że jeszcze nie miał przyjemności zwołania posiedzenia 

Komisji od momentu objęcia funkcji Starosty Golubsko-Dobrzyńskiego. Dodał również,                                     

że sprawozdanie to jest za rok 2024.   

 

Ad. 4.5. 

 Zarząd Powiatu nie wniósł uwag do projektu uchwały Rady Powiatu Golubsko-Dobrzyńskiego 

w sprawie przekazania drogi dotyczącej budowy chodnika przy drodze powiatowej nr 2114C oraz 

zagospodarowania działki przy drodze powiatowej nr 2115C, wraz ze stanowiskiem Komisji skarg, 

wniosków i petycji Rady Powiatu Golubsko-Dobrzyńskiego.  

 

Ad. 5.1.  

 Zarząd Powiatu podjął uchwałę w sprawie upoważnienia Dyrektora Domu Pomocy Społecznej 

w Golubiu-Dobrzyniu do składania oświadczeń woli związanych z zawarciem i realizacją umowy                   

na dostawę opału w roku 2025.  

 

 Przewodniczący Zarządu przekazał, że szacunkowa wartość zamówienia wskazana przez Panią 

Dyrektor wynosi 21.000,00 zł za 14 ton workowanego węgla ekogroszek. 

 

 W miejscu tym głos zabrał merytoryczny pracownik Pan Marcin Boniecki, który dodał, że po 

uprzednim kontakcie z Panią Dyrektor ta wskazała, że szacunkowa wartość została wyliczona                           

na podstawie średniej ceny rynkowej. Natomiast cena ta powinno oscylować w granicy 1350,00 zł                   

za tonę, co spowoduje, że ostateczna wartość zamówienia powinna wynieść ok. 19.000,00 zł.    

 

Ad. 6.1. 

 Zarząd Powiatu zapoznał się z wnioskiem Pani Katarzyny Brzyckiej – Kierownik Referatu 

Techniczno-Inwestycyjnego i Gospodarki Nieruchomościami, o uzgodnienie miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla terenów w obrębie Sierakowo i Srebrniki, gmina Kowalewo 

Pomorskie i rozpatrzył go pozytywnie.  
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 Pan Jacek Foksiński poinformował, że wniosek ten został zaopiniowany pozytywnie przez 

Wydział Rolnictwa i Ochrony Środowiska i nie wniesiono do niego uwag, w związku z czym Zarząd 

Powiatu rozpatrzył go pozytywnie.  

 

Ad. 6.2.  

 Zarząd Powiatu zapoznał się z pismem Pana Andrzeja Płonki – Prezesa Zarządu Związku 

Powiatów Polskich, który przekazał pismo Ambasady Ukrainy w Rzeczypospolitej Polskiej dot. prośby 

o wsparcie w organizacji wypoczynku dla ukraińskich dzieci na terenie Rzeczpospolitej Polskiej.  

  

 Po wspólnej dyskusji, Zarząd Powiatu podjął decyzję, by zwrócić się do Ambasadora Ukrainy 

w Rzeczypospolitej Polskiej w celu wskazania i przekazania konkretnych i szczegółowych informacji 

dotyczących liczebności grupy dzieci, w jakim przedziale wiekowym byłyby dzieci, czy wśród tych 

dzieci znajdują się również dzieci ze szczególnymi potrzebami, czy dzieciom towarzyszyć będą 

opiekunowie, z jakich regionów/części Ukrainy będą dzieci, jak będzie wyglądała kwestia logistyczna 

przewozu dzieci oraz w jakim terminie miałoby się to odbyć.  

 

Ad. 6.3. 

 Zarząd Powiatu zapoznał się z informacją Pani Emilii Piotrowskiej – Zastępcy Kierownika 

Wydziału Geodezji, Kartografii i Gospodarki Nieruchomościami, dotyczącą składania ewentualnych 

wniosków do planu ogólnego Gminy Golub-Dobrzyń, w celu zmiany dotychczasowego przeznaczenia 

nieruchomości, stanowiących własność Powiatu Golubsko-Dobrzyńskiego.  

 

 Przewodniczący Zarządu Powiatu wyjaśnił, że Gmina Golub-Dobrzyń podjęła uchwałę                      

o przystąpieniu do opracowania planu ogólnego dla Gminy Golub-Dobrzyń. Podkreślił, że nie ma 

pojęcia jak doszło do zaistniałej sytuacji, że uchwała ta nie została przekazana. Dodał również,                          

że informację o podjęciu takiej uchwały znalazła Pani Emilia w prasie.  

 Pan Jacek Foksiński poinformował, że termin na składanie wniosków upływa 20 stycznia br., 

natomiast w związku z trwającym posiedzeniem Zarządu Powiatu, decyzja zostanie podjęta podczas 

posiedzenia. Następnie przedstawił pozostałym członkom Zarządu strefy planistyczne, jakie są dostępne 

do wyboru i wskazał te, którego jego zdaniem są warte uwagi. Kolejno jednogłośnie, wszyscy 

członkowie zdecydowali, by dla nieruchomości stanowiących własność Powiatu Golubsko-

Dobrzyńskiego, znajdujących się na ternie Gminy Golub-Dobrzyń, zawnioskować o zmianę 

dotychczasowego przeznaczenia nieruchomości na przeznaczenie strefy usługowej. 

 

Ad. 6.4.  

 Zarząd Powiatu zapoznał się z prośbą Pani Teresy Strzelewicz o możliwość wykupienia lokalu 

mieszkalnego nr 17, położonego przy ul. Dr J. G. Koppa 1C i rozpatrzył ją pozytywnie. 

 

 Pan Jacek Foksiński przekazał, że blok ten znajduje się w pobliżu Szpitala Powiatowego. 

Zgodnie z uchwałą Rady Powiatu Golubsko-Dobrzyńskiego nr LXI/288/10 z dnia 28 października             

2010 r., przy wykupie lokalu przysługuje bonifikata w wysokości 55%. 

 

Ad. 6.5. 

 Zarząd Powiatu zapoznał się z prośbą Pani Katarzyny Rejmanowskiej – Dyrektor Placówki 

Opiekuńczo-Wychowawczej Typu Specjalistyczno-Terapeutycznego w Golubiu-Dobrzyniu,                            

o wyrażenie zgody na podwyższenie wynagrodzeń dla pracowników zatrudnionych na umowę zlecenie 

w PPOWTS-T w Golubiu-Dobrzyniu i rozpatrzył ją pozytywnie.    
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 W punkcie tym głos zabrała Pani Katarzyna Orłowska, która wytłumaczyła, że podwyższenia 

wynagrodzeń miałyby przysługiwać specjalistom. Aktualna stawka nie była zwiększana od bardzo 

długiego czasu, natomiast by zatrzymać pracowników w celu realizowania zadań w placówce, zaistniała 

potrzeba by zwiększyć wynagrodzenia. 

 

Ad. 6.6.  

 Zarząd Powiatu zapoznał się z zawiadomieniem Minister Rodziny, Pracy i Polityki Społecznej 

o ustalenie kwoty środków Funduszu Pracy na dofinansowanie w 2025 roku kosztów wynagrodzeń 

zasadniczych oraz składek na ubezpieczenia społeczne od wypłaconego dofinansowania                                     

do wynagrodzeń zasadniczych pracowników Powiatowych Urzędów Pracy.  

 

Ad. 6.7. 

 Zarząd Powiatu zapoznał się z wnioskiem Pani Iwony Kamper – Dyrektor Zespołu Szkół                     

w Kowalewie Pomorskim, o podjęcie działań zmierzających do otwarcia oddziału przygotowania 

wojskowego w Technikum im. Lecha Wałęsy w Kowalewie Pomorskim i rozpatrzył go pozytywnie. 

 

 W punkcie tym Przewodniczący Zarządu Powiatu poprosił Pana Romana Tasarza                                     

o przedstawienie swojej opinii w przedmiotowej sprawie.  

 Etatowy Członek Zarządu Powiatu nadmienił, że zainteresował się tym tematem. Przedstawił, 

że będą racjonalizowane koszty w oświacie. W związku z tym, zaistnieje potrzeba przyglądania się 

każdej inicjatywie tego typu i temu, czy jest ona korzystna, opłacalna, dla organu prowadzącego pod 

kątem finansowym, ale przede wszystkim dla społeczeństwa, w szczególności dla dzieci i ich rodziców.  

 Kolejno przekazał, że Zespół Szkół w Kowalewie Pomorskim dawniej wprowadził 

przysposobienie wojskowej, które ostatecznie okazało się niewypałem, także pod względem 

finansowym.  

 W związku z dużą ilością materiału, jaka jest związana z tą sprawą, merytoryczny pracownik 

Wydziału Edukacji, Kultury i Sportu przygotował symulację odnośnie klasy mundurowej. Pan Roman 

przekazał, że dopłata do klas mundurowych bieżąco się zmniejsza. W technikum kwota ta wynosi                    

ok. 450 zł na ucznia w ciągu roku. Natomiast w przypadku, gdy grupa liczy powyżej 15 uczniów, 

umożliwia to staranie się o umundurowanie oraz inny sprzęt. 

 Na chwilę obecną nie jest możliwe do określenia, jakie będą koszty utworzenia takiej klasy. 

Wiąże się to chociażby z tym, że nie wiadomo, ile osób będzie zatrudnionych. Obecnie szkoła                             

ta dysponuje jednym nauczycielem, ukierunkowanym dla klas mundurowych, w związku z czym                    

na chwilę obecną ciężko określić dokładne zapotrzebowanie kadry pedagogicznej. Kolejno Pan Roman 

dodał, że w takim przypadku starostwo stawiane jest w skomplikowanej sytuacji, ponieważ trudno jest 

wejść w taki projekt bez przewidywanej symulacji. Następnie podkreślił, że Pani Dyrektor powinna               

na tym etapie być po wstępnych rozmowach z potencjalnymi nauczycielami, co częściowo 

umożliwiłoby przedstawienie jaśniejszej sytuacji. 

 Następnie Etatowy Członek Zarządu przedstawił, że w przypadku podjęcia decyzji o utworzeniu 

takiej klasy, Powiat wystąpi do Ministerstwa Obrony Narodowej z wnioskiem o utworzenie oddziału. 

Kolejno Pan Roman Tasarz przedstawił szczegóły dotyczące tego, czy istnieje możliwość wycofania 

wniosku po jego złożeniu, np.: w przypadku zbyt małej ilości osób chętnych, co uniemożliwi utworzenie 

klasy. Dodał, że taka decyzja nie jest mile widziana, natomiast taką decyzję trzeba wtedy uzasadnić.  

 Kontynuując swoją wypowiedź zauważył, że decyzja podjęta przez Panią Dyrektor jest dość 

chaotyczna, ponieważ wniosek został złożony bez wcześniejszego przygotowania i wstępnej analizy,  

co utrudnia realną ocenę tego pomysłu. Pomimo to, Pan Roman wyraził swoją opinię informując,                    
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że warto byłoby spróbować zrealizować taką klasę, ponieważ dałoby to szansę osobom 

zainteresowanym możliwość ich rozwoju (w przypadku zrealizowania klasy). 

 

 Kolejno głos zabrał Przewodniczący Zarządu i podtrzymał słowa Pana Romana, który również 

uważa, by dać szanse na realizację tej klasy i nie stawiać przeszkód dla młodzieży. Natomiast podkreślił, 

że projekt ten będzie obserwowany w celu obserwowania jego zainteresowania i dalszego rozwoju. 

 

Ad. 6.8. 

 Zarząd Powiatu zapoznał się z prośbą Pani Moniki Ciechanowskiej – Kierownik Wydziału 

Edukacji, Kultury i Sportu, o akceptację treści ogłoszenia dotyczącego możliwością składania 

wniosków o nagrody sportowe w 2025 roku i rozpatrzył ją pozytywnie.  

 

Ad. 6.9. 

 Zarząd Powiatu zapoznał się z ofertą wydawniczą Wydawnictwa Quixi Media. 

 

Ad. 6.10.  

 Zarząd Powiatu zapoznał się z planem restrukturyzacyjnym Szpitala Powiatowego Sp. z o.o.            

w Golubiu-Dobrzyniu w restrukturyzacji, nadesłanym przez ZIMMERMAN FILIPIAK 

Restrukturyzacja S.A. 

 

Ad. 7. 

 W punkcie tym nikt nie zabrał głosu. 

 

Ad. 8. 

 Na tym Przewodniczący Zarządu Powiatu zakończył 28. posiedzenie Zarządu Powiatu 

Golubsko-Dobrzyńskiego. 

 

 

Przewodniczący Zarządu - Jacek Foksiński                  ………………………………    

Wicestarosta                     - Zbigniew Warnel                           ……………………………… 

Członek Zarządu                   - Jarosław Molendowski                              ……………………………… 

Członek Zarządu                - Sławomir Rożek                                    ………………………………  

Członek Zarządu              - Roman Tasarz                         ………………………………                    

 

 

 

 

 

Sporządził: Marcin Boniecki  

Biuro Obsługi Rady i Zarządu  

 

Sprawdził: Bartłomiej Arentowicz  

Inspektor Ochrony Danych 

 

 


